
Hej alle sammen, 
 
Vi har i morgen kl. 19.00 bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen. 
 
Tilstede var: Erling, Morten, Jacob, Morten og Kenneth. 
 
Agenda: 
 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Dagsorden og referatet fra generalforsamlingen blev godkendt. 

 
2. Opsamling på tidligere punkter 

 
Bestyrelsen vil undersøge med omkring ændring af vedtægterne, så man har 
mulighed for og gennemføre en generalforsamling via online temas. Dette kræver 
godkendelse fra kommunen. Kenneth vil undersøge omkring formuleringerne til 
vedtægterne. 
Erling forklarede det intet nyt er omkring overfladebassinet/Snedkerbækken 

 
3. Skanlux byggeriet 

 
Erling har undersøgt sagen nærmere, og høringen er udløbet, men der har ikke 
været noget nævnt på kommunens møder omkring dette. 
 
Efter dette bestyrelsesmøde er der dog kommet yderligere informationer fra Erling. 
Resultatet på de 2 storparceller op mod skolen er blevet reduceret med 17 
boligenheder og i et plan. Derfor mener bestyrelsen det protesterne har båret frugt i 
forhold til det først udmeldte byggeri. 

 
4. Manglende Skraldespande langs overfladebassinet. 

Erling har haft snakket med kommunen angående de manglende skraldespande 
langs kanalen/overfladebassinet. Gitte fra Guldborgsund kommune vil tage sig af 
dette, og vi følger op på dette i bestyrelsen. På bestyrelsesmødet blev der 
desværre oplyst man har nedtaget skraldespandene ved skolen. 

 
5. Vejfest og tilskud 

 
Bestyrelsen tilkendegav, at man kunne afsætte 1000kr til en evt. vejfest. Dette skal 
dog ske ved eget initiativ, og ikke en aktivitet som bestyrelsen vil stå for. Der var 
enighed i bestyrelsen om dette kunne være hyggeligt, og Morten vil lægge et opslag 
omkring dette på Facebook. 

 
6. Økonomi 

 
Erling oplyste, at foreningens økonomi så fornuftigt ud og vi dags dato har 
37.780,76kr stående på kontoen. Bestyrelsen var enig omkring dette var meget 
fornuftigt. 

 



7. Eventuelt 
 
Bestyrelsen havde ikke noget til eventuelt. 

 


